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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Visszakapja-e Magyarország a Lánchíd Palotát és a 
befektetett 74 milliárd forintközpénzt a Nemzetközi Beruházási Bankból való kilépésünk 
után?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Amerikai Egyesült Államok budapesti nagykövete bejelentette, hogy amerikai szankciós listára
került  a  budapesti  központú  Nemzetközi  Beruházási  Bank (IBB) és  három volt,  vagy jelenlegi
vezetője: Nyikolaj Koszov volt elnök, aki jelenleg tanácsadója a banknak, Laszlóczki Imre alelnök
és Georgij Potapov alelnök. A döntés bejelentését követően meglepő gyorsasággal Magyarország is
közölte, hogy maga is kilép a pénzintézetből.

A Bankból való kilépés ugyanakkor számos kérdést felvet, amire a magyar kormányzat mindezidáig
nem adott  választ.  A politikai  bejelentés  után  a  kilépő  országnak  át  kell  adnia  egy  „hivatalos
jegyzéket”, és attól számítva 6 hónappal később zárul a kilépés. Ennek menetrendje nem ismert.
Ahogy nem ismert az sem, hogy mi lesz a sorsa a Lánchíd Palotának, vagyis az egyik legértékesebb
budapesti ingatlannak, amit a Kormány a Bank székhelyeként ajánlott fel. Nem ismert az sem, hogy
visszakapják-e a magyar adófizetők azt a 74 milliárd forintot, amit a Kormány a Bankba invesztált.

Tisztelt Miniszter Úr! Kérem, hogy adjon felvilágosítást az Országgyűlés részére az alábbi kérdések
megválaszolásával:

1) Mikor adta/adja át a Kormány a Nemzetközi Beruházási Bankból való magyar kilépéséről
szóló hivatalos jegyzékét? Mikor kerülhet sor a kilépés lezárására?

2) Visszakapja-e Magyarország a Lánchíd Palotát és a befektetett 74 milliárd forintközpénzt a
kilépésünk után? Ha igen, mikor? 

3) Ismert-e, hogy a Bank bármilyen ellenköveteléssel kíván élni Magyarországgal szemben?

Várom válaszát.


